
Zápisnica
z rjadneho zasadnutia Obecného zastupitel'stva, konaného dňa 19.7.2017 o 17,30 hod. v zasadacej

miestnosti Obecného úradu v Šintave

prítomní: vid` prezenčná  listina

Zasadnutie  Obecného  zastupiteľstva  otvoril  a  viedol  starosta  obce  Miroslav  Holička,  ktorý  privi'tal

pri'tomných poslancov a občanov obce.
Skonštatoval,  že OZ je  uznášaniaschopné vo všetkých  bodoch  programu,  nakoľko je  prítomných

9     poslancov  z   celkového   počtu   9.   Poslankyňa   Alena   Matulová   prišla   smalým   oneskorením.   Za
overovateľov  zápisnice  z  dnešného  zasadnutia  predsedajúci  určil  poslancov  OZ   -Romana  Matušicu,

Denisu  Holbíkovú.
-       Návrh  poslankyne  Mizerovej  na  zrušenie  uznesenia  č.189  zminulého  zasadnutia,  kde  bol

schválený termi'n zasadnutia OZ na deň 20.7,2017.

Výsledok    hlasovania:    prítomných    8(Holbíková,    Klokner,    Lipovský,       Matušica,    Mizerová,    Polák,

Režnáková, Šimulčík)  za 4,  proti 2, zdržal sa  2 -   návrh  nebol  prijatý.

-       Návrh   poslanca   Šimulčíka   na   doplnenie   programu   rokovania   obod:    Návrhy   a  postrehy

občanov a bod:  Potvrdenie uznesenia č.188

Výsledok    hlasovania:    prítomných    8(Holbíková,    Klokner,    Lipovský,    Matušica,    Mizerová,    Polák,

Režnáková, Šimulči'k) za  5,  proti  1,  zdržal sa  2 -   návrh bol  prij.atý.

Program rokovania doplnený o body:
-       Potvrdenie uznesenia č.188

-        Návrhyapostrehyobčanov

K bodu č. 2/

Kontrola Dlnenia uznesenia z Dredchádzaiúceho zasadnutia

Kontrolu  plnenia  uznesenia  z  predchádzajúceho  zasadnutia  obdržali  poslanci  spolu  s  pozvánkou,

tvorí   prílohu   zápisnice   a    predsedajúci   všetkých   pri'tomných   oboznámil   s   plnením    uznesenia   z

predchádzaj.úceho zasadnutia.

V rámci rozpravy vystúpil  poslanec Polák -informoval sa  na  uznesenie č.144

Po  rozprave  bolo zahájené  hlasovanie.  Predsedajúci dal  hlasovať za  návrh  uznesenia  č.191  :  Obecné

zastúpitel'stvo   v   Šintave   beľie   na   vedomie   Kontrolu   plnenia   uznesenia   zpredchádzajúceho
zasadnutia.

Výsledok   hlasovania:   prítomných   9(Holbíková,   Klokner,   Lipovský,   Matulová,   Matušica,   Mizerová,

Polák,  Režnáková,  Šimulči'k)  za  9(Holbíková,  Klokner,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák,

Režnáková, Šimulčík),  proti 0,  zdržal sa 0 -návrh  bol prijatý.

K bodu č. 3/

Preskúmanie  zákonnosti  postupu  pri  deleEovaní  zástupcov  obce  ako  zriaďovateľa  školv  do  rad

školv -upozornenie Drokurátora



Predsedajúci  otvoril  bod  programu,  ktorý  bol  už  prerokovaný  aj  na  minulom  zasadnuti' obecného
zastupiteľstva.   Okresná    prokuratúra   Galanta    doručila    dňa    26.6.2017    upozornenie    prokurátora
a  navrhla  prijat' na  naj.bližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva tieto opatrenia:

1/  prerokovat' upozornenie  prokurátora  -preskúmanie  zákonnosti  postupu  pri  delegovanĺ zástupcov
obce  ako zriad'ovatel'a  školy do  rady školy,

2/  realizovat'  kompetenciu  zverenému  obecnému  zastupiteľstvu  ustanovením  §  25  odst.  5  zákona
596/2003  Z.z,  delegovat'  do  rady  Školy  chýbajúcich  3  zástupcov  zriad'ovatel'a,  a to  bez  zbytočného
odkladu.

V rámci  rozpravy vystúpili  nasledovni' poslanci:
-  Klokner -ministerstvo  školstva  trvá  na  svojich  vyjadreniach vo veci  delegovania  zástupcov do  rady

školy, je  to  ústredný orgán  štátnej  správy a  pri  prenesenom  výkone  štátnej  správy  mi  zodpovedáme

ministerstvu.
-Starosta -je tu platné uznesenie,  keď boli členovia  riadne zvoleni'  obecným zastupiteľstvom za radu

školy.   Delegoval 4 zástupcov do  rady školy a  to  p.  Máriu Vedrodyovú, Janku Tóthovú  (schválené  Obz

11.8.2008),  PaedDr.  Paulínu  Krivosudskú  (  schválené Obz 23.8.2010),  Romana  Matušicu  (schváleného

Obz   3.12.2014).   Starosta   obce   teda   rešpektoval   aj   prerokovanie   v   obecných   zastupiteľstvách   a
menoval členov rady školy v súlade s funkčným obdobím  rady školy.
-Šimulčík  -dostal  som  list  z  MŠ  SR,  stanovisko  generálnej  prokuratúry  akceptovali.  Voľby  do  rady

školy vo  vzt'ahu  k rade  školy  nie  sú  dôležité.  Dôležité je  obdobie  na  vykonávanie  činnosti,   uznesenie

z roku  2009  skončilo,  ked'  skončila  školská  rada.  Teraz  musíme  odstrániť  nezákonnosť  ktorá  tu  j.e,

prokuratúra  hovorí, že naše konanie je protizákonné.
-  Mizerová  -d'alšia  školská  rada  by  sa  mala  oficiálne  voliť  v septembri  budúceho  roka.  Navrhujem

potvrdit'   súčasných   členov,   nech   dotiahnu.   volebné   obdobie,   doteraz   neboli   žiadne   problémy   a
st'ažnosti  na  nich.
-Polák -podporujem  návrh  poslankyne Mizerovej

-Režnáková -mali  by tam  byt' rodičia  detí,  čo v škole študujú

-   Matušica   -  sú   tu   tri   návrhy,   bud'  potvrdiť  doteraj.ších   troch   členov,   d'alši'ch   navrhol     poslanec

Šimulčík,   a jedného člena  poslanec Polák, doporučil  hlasovat' za tieto návrhy.

Šimulčík -navrhol o  každom  mene zvlášt' dat' hlasovat'.

Predsedaj.úci  dal  hlasovat' za  návrh  uznesenia  č.  192:  Obecné  zastupitel'stvo v  Šintave  deleguje  do

ľady školy Erika Hercega.

Výsledok   hlasovania:   prítomných   9(Holbíková,   Klokner,   Lipovský,   Matulová,   Matušica,   Mizerová,

Polák,  Režnáková, Šimulčík)  za  4(Holbíková,Matulová,Režnáková,  Šimulčík),  proti  1  (Polák),  zdržal  sa 4

(Klokner,  Lipovský,  Mizerová,  Matušica) -   návrh  nebol prijatý.

Predsedajúci  dal  hlasovat'  za  návrh  uznesenia  č.  193:  Obecné  zastupitel'stvo  v  Šintave  deleguje  do

rady školy Pavla Kysel'a.

Výslédok   hlasovania:   pri'tomných   9(Holbíková,   Klokner,   Lipovský,   Matulová,   Matušica,   Mizerová,

Polák,   Režnáková,   Šimulčík)   za   1(Šimulčík),   proti   2   (Lipovský,   Režnáková),   zdržal   sa   6(Holbíková,

Klokner,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák) -návrh  nebol  prijatý.

Predsedajúci dal  hlasovat' za  návrh uznesenia č.194: Obecné zastupitel'stvo deleguje do rady školy

Mária Machu.

Výsledok   hlasovania:   prítomných   9(Holbíková,   Klokner,   Lipovský,   Matulová,   Matušica,   Mizerová,

Polák,   Režnáková,   Šimulči'k)   za   3(Holbíková,   Režnáková,   Šimulčík),   proti   0,   zdržal   sa   6   (Klokner,

Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák) -  návrh nebol  prijatý.

Predsedajúci dal hlasovat' za  návrh uznesenia č.195: Obecné zastupitel'stvo v Šintave



a) berie na vedomie upozornenie prokurátora -preskúmanie zákonnosti postupu pri delegovaní
zástupcov obce ako zriad'ovateľa školy do rady školy, b) potvrdzuje delegovanie zástupcov
zriad'ovateľa do rady školy pri ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava:
-Mária Vedrodyová, -JankaTóthová, -PaedDr. Paulína Krivosudská.

Výsledok   hlasovania:   pri'tomných   9(Holbi'ková,   Klokner,   Lipovský,   Matulová,   Matušica,   Mizerová,

Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  5(Lipovský,    Matušica,  Mizerová,  Polák,  Matulová),  proti  3(Šimulči'k,

Holbíková,  Režnáková)  zdržal sa  1(Klokner) -   návrh bol  prijatý.

Poslanec Šimulčík  navrhol uznesenie č.196  v zneni': Obecné zastupiteľstvo \/yzýva radu školy na

opakovanú volbu riaditel'a základnej školy v Šintave.

Výsledok   hlasovania:   prítomných   9(Holbíková,   Klokner,   Lipovský,   Matulová,   Matušica,   Mizerová,

Polák,  Režnáková,  Šimulči'k)  za  1(Šimulčík),  proti  3(Polák,  Lipovský,  Mizerová),  zdržal  sa  5(Holbíková,

Klokner,  Matulová,  Matušica,   Režnáková) -návrh nebol  prijatý.

K bodu č. 4/

Územný plán obce Šintava, zmenv a doplnkv č. 2/2017 -schval'ovací elaborát

Písomné    vyhotovenie     ktomuto     bodu     obdržali    všetci     poslanci     atvorí     prílohu     zápisnice.

Predsedajúci  informoval  prítomných,  že  OZ  na  svojom  zasadnutí  dňa  30.1.2017  zobralo  uznesením
OZ  č.   153  na  vedomie  žiadost'  Stanislavy  Dudonovej,  Šintava  č.    375  a  Petra  Lejku,  Šintava  d.463
ovydanie  súhlasu  na  obstaranie  zmeny  a  9oplnku  č.  2/2017   k  Uzemn6mu  plánu  obce  Šintava  a
súhlasí s obstaraním zmeny a doplnku č.  2/2017 k Uzemnému plánu obce Šintava zo dňa  13.6.2008 a
doplnku č.1/2014 zo dňa  25.11.2014. Všetky.háklady s tým spojené  hradí žiadateľ.

Odborne spÔsobilá osoba, ktorá zabezpečovala všetky potrebné doklady k spracovaniu zmeny a
doplnku č.  2/2017 vypracovala  schval'ovacĺ elaborát.

-Šimulčík-tento územný plán prijímame akovzN,  nebolovyvesené  l5dní,  v uznesení  je, že

my máme  zabezpečiť vypracovanie čistopisu.  Navrhujem sa stretnúť o 15 dní.
-       Klokner-nariadenia obce musia  byťvyvesené l5dní.

-       Dudonová-všetky nákladyuhradíme.

-       Starosta -prenáša sa  na  ďalšie zastupiteľstvo,  ktoré  bude dňa 3.8.2017 vo štvrtok.

K bodu č 5/

DODlnok uznesenia č. 186

Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice.  Predsedajúci

udelil slovo poslancovi Matušicovi, ktorý informoval prítomných, že do nájomnej zmluvy treba

schválit` podmienky prenájmu a  preči'tal  návrh  na  uznesenie.

Predsedajúci dal  hlasovať na  návrh  uznesenia č.197 v znení:

Obecné  zastupiteľstvo v Šintave  a)Berie  na vedomie žiadost' Denisy  Machalíkovej,   Chabenecká  7,

974  11    Banská  Bystrica  a  Norberta  Gavaleca,  Červenej  armády  774,  925  52    Šoporňa  zo  dňa

31.5.2017,  b)Schvaľuje  výpožičku  časti  nebytového  priestoru  -sociálne  zariadenie  o výmere  29,3

m2 nachádzajúce sa v objekte so súp. č.  630,  postavenom  na  parcele  registra ,,C" evjdovanom  na

katastrálnej mape č. 517/35, katastrálne územie Šintava, vedeného Katastrálnym úľadom Galanta



na  LV č.  881  žiadatel'om:  Denisa  Machalíková,  Chabenecká  7,  974  11    Banská  Bystrica  a  Norbert

Gavalec, Červenej armády 774, 925 52  Šoporňa za splnenia týchto kumulatívnych  podmienok:

1.doba  výpožičky  sociálneho  zariadenia  o výmere  29,3  m2  je  zhodná  s dobou   prenájmu  časti
nebytového  priestoru  schváleného  Uznesením  obecného  zastupitel'stva  v  šintave  č.  186  zo  dňa
6.7.2017   -  kuchyňa  a reštaurácia o rozmere 63  m2 a sklad  o rozmere  2,2  m2 spolu o výmere 65,2
m2 za cenu podl'a Zásad hospodárenia s majetkom obce šintava,
2.včase    konania    kultúrnej    alebo    inejspoločenskej    akcie    organizovanej    obcou    poskytne
vypožičiavatel'  bez  nároku   na   refundáciu   nákladov  na  energie   predmet  výpožičky  -     sociálne
zariadenie o výmere 29,3 m2 pre účastníkov kultúrnej alebo inej spoločenskej akcie.
Výsledok   hlasovania:   prĺtomných   9(Holbíková,   Klokner,   Lipovský,   Matulová,   Matušica,   Mizerová,

Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  9(Holbíková,  Klokner,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák,

Režnáková, Šimulčík),  proti 0, zdržal sa 0 -návrh  bol prij.atý.

K bodu č. 6/

lnterDelácia Doslancov

V rámci interpelácie vystúpili  nasledovní poslanci:

-       Matušica  -pripomienkoval  kanál  Čurgov,  ktorý je  zanesený,  most  poškodený,  veľa  smradu

počas   dažďov.      Bolo   by  dobré,      nájsť   nejaké   riešenie,   hoci   nás  to   bude   stáť  finančné

prostriedky, dostať vodu pod most, aby nebola pod oknami občanov.
-       Starosta -robil  som  určité  opatrenia`,  otvor sme  uzavreli.  Keďje  prívalový dážď tak  nestíha

kanalizácia. Jediné  riešenie je  zvýšiť kapacitu  kanalizácie,  pridať čerpadlá.
-       Režnáková, Matulová -voda  nestíha stekať, Iebo p. Vohlárikvšetko zaviezol.

-       Režnáková  -  pripomienka  ohľadne   Nitrianskej.   ulici,   pozametať  okraj.e  cesty,   plno   malých

kamienkov, oslovíme Okresnú správu ciest.
-       Matulová-sa informovala ohľadne kontajnerov na šatstvo, boli z obce odpratané.

-       Polák-informoval sa ohľadne nových stavebných pozemkov,

-       Miklošíková -vytvoriť bytovku  na  námestí, voľný pozemokje na  predaj na námestí,

K bodu č. 7/

Potvrdenie uznesenia č. 188

Predsedajúci  udelil  slovo  predkladateľovi  bodu  programu  poslancovi  Šimulčíkovi,  ktorý    prečítal

uznesenie č.188 -kde Obecné zastupitel'stvo v Šintave žiadalo starostu obce, aby sa  ku dňu  1.7.2017
neodpájal  vodovod   a  počkalo   sa   na  vyjadrenie   z Ministerstva   životného   prostredia.   Pán  starosta
vetoval   toto   uznesenie.   Ak   bol   výkon   uznesenia   pozastavený,   môže   obecné   zastupiteľstvo  toto
uznesenie  trojpätinovou väčšinou  hlasov  všetkých  poslancov potvrdit'.

Po  rozprave  bolo  zahájené  hlasovanie  za  návrh  uznesenia  č.198  vzneni':  Obecné  zastupitel'stvo  v
Šintave žiada starostu obce, aby sa ku dňu 1.7.2017 neodpájal vodovod a počkalo sa na vyjadľenie
z Ministerstva životného prostredia.

Výsledok   hlasovania:   prítomných   9(Holbíková,   Klokner,   Lipovský,   Matulová,   Matušica,   Mizerová,

Polák,  Režnáková, Šimulčík)  za  4(Holbi'ková,   Polák,  Režnáková,  Šimulčík),  proti 0,  zdržal  sa  5  (Klokner,

Matulová,  Lipovský, Mizerová, Matušica) -návrh nebol prijatý,



K bodu č. 8/

Ziver
Záverom  predsedajúci poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil.

Zapi'sala:  Bc.  Slávka  Dobišová

starosta obce

Návrhy a  postrehy občanov


